
 

 
Z Á P I S 

 

o průběhu  jedenáctého  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice  

konaného dne  13.  března 2013   

v zasedací místnosti Obecního úřadu Soběšovice 
 
Počet   přítomných   členů    Zastupitelstva   obce    Soběšovice:             11  členů, 
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).    
 
1. Zahájení. 
Jedenácté  veřejné   zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil   starosta  obce  Ing. Karel 
Obluk v 17:01 hodin, přivítal přítomné, na listině přítomných 9 podepsaných, 2 zatím nepodepsán. 
 

2. Schválení programu zasedání ZO. 
Starosta obce:  předložil  členům zastupitelstva  obce   návrh  programu 11. zasedání  ZO 
Soběšovice. 
 

1. Zahájení. 
2. Návrh programu jednání ZO. 
3. Návrh zapisovatele ZO. 
4. Slib nového člena zastupitelstva obce. 
5. Návrh složení návrhové komise pro p řípravu usnesení ZO. 
6. Návrh ov ěřovatel ů zápisu o pr ůběhu zasedání ZO. 
7. Zpráva o pln ění úkol ů  z minulého zasedání ZO. 
8. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO . 
9. Projednání zápis ů výbor ů kontrolního a finan čního. 
10. Rozpo čtové opat ření č. 1/2013. 
11. Volba člena zastupitelstva obce pro Zm ěnu č. 1 Územního plánu   Sob ěšovice. 
12. Nakládání s odpady.  Likvidace nebezpe čného a velkoobjemového odpadu. 
13. Informace o investi čních akcích na rok 2013. 
14. Návrh za řazení bodu „Dotazy a p řipomínky ob čanů“ do program ů VZ ZO. 
15. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
16. Závěr. 

Po skon čení VZ ZO  diskuse s ob čany. 
 
(V průběhu čtení programu se 10-tý člen ZO podepsal a 11-tý člen ZO se dostavil).  
Ing. Ivo Papala: sdělil, že omlouvá neúčast pana Ladislava Kováře. 
Starosta obce: sdělil, že člen ZO se omlouvá starostovi nebo místostarostovi obce, řádně svou 
neúčast omluvili: pan Tomáš Dámek, pan Roman Guziur, Ing. Ladislav Zahradníček, všichni jsou 
pracovně vzdáleni. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, přesto chce omluvit pana Ladislava Kováře, neměl kontakt na OÚ a volal Ing. 
Ivo Papalovi, ať omluví jeho neúčast, též je pracovně vzdálen. 
Ing. Ivo Papala: sdělil připomínky k programu, podával 2 návrhy do programu, občané nevědí, přinesl 
na OÚ včas podle JŘ, v potřebném počtu, aby bylo rozdáno členům ZO. 
Starosta obce: sdělil, že Ing. Ivo Papala přinesl materiály na OÚ, když byl program ZO již zveřejněn, 
členům ZO byly rozdány. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, kdy má člen ZO tedy materiály přinést, do programu ZO. 
Starosta obce: upozornil, že materiály jsou zařazeny do programu ZO. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že důvod je, že program visí a občan má vědět, co bude projednáváno, 
zopakoval dotaz, kdy má člen ZO návrhy předložit. 
Starosta obce: sdělil, program ZO schvaluje rada, předložit návrhy na poslední zasedání rady před 
ZO. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že to je výklad starosty, JŘ o tom nemluví, změnit. 
Starosta obce: sdělil, že když není v JŘ, o čem chce Ing. Ivo Papala diskutovat. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, podává návrh na bod diskuse do programu 11. ZO. 
Starosta obce: dal hlasovat  o návrhu předřadit bod  diskuse v programu 11. ZO: 
pro:  3,   proti: 6,  zdržel se: 1,  návrh neschválen. 
Hlasováno o návrhu   programu 11. zasedání  ZO Soběšovice. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu programu 11. zasedání ZO Soběšovice: 
pro:  7,   proti: 3,  zdržel se: 0,  návrh neschválen. 
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3. Volba zapisovatele zasedání ZO. 
Starosta obce: navrhl zapisovatele 11. zasedání ZO: paní Miladu Guziurovou. 
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 11. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  10, proti: 0,  zdržel se: 0.  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 11. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
 

4. Slib nového člena ZO. 
Starosta obce: sdělil přítomným, že na základě rezignace Ing. Jany Liczmanové na další výkon funkce 
člena ZO je náhradníkem zvoleným ve volbách pan Radek Siuda, starosta obce jej požádal o složení 
slibu člena ZO. 
Pan Radek Siuda přečetl slib člena ZO a podepsal písemné znění, byly splněny všechny zákonné 
podmínky k tomu, že se stal platným členem ZO Soběšovice. 
 
Ad 3.  Schválení  programu  ZO.  
Starosta obce: přednesl znovu návrh programu 11. ZO ke schválení. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, má technickou připomínku,  starosta ať přednese návrh programu správně, slib 
člena byl před návrhem programu. 
Starosta obce: přednesl návrh programu,  přehozeny bod 2. slib člena, bod 3. návrh programu, bod 4. 
Návrh zapisovatele, ostatní zůstává. 
Hlasováno o návrhu  programu 11. zasedání  ZO Soběšovice. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu programu 11. zasedání ZO Soběšovice: 
pro:  8,   proti: 2,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Program  11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
Ad 4.  Volba zapisovatele ZO.  
Starosta obce: navrhl zapisovatele 11. zasedání ZO: paní Miladu Guziurovou. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 11. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  10, proti: 0,  zdržel se: 0,  nehlasoval: 1. 
Starosta obce: sdělil, že Ing. Ivo Papala nehlasuje. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že nebude hlasovat 2x o stejné věci. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 11. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
 

5. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 
Starosta obce: navrhl složení návrhové komise: Ing. Tomáš Wunsch, paní Izabela Pavloková, pan 
Radek Siuda.   
Připomínky nebyly podány, hlasováno o návrhu složení návrhové komise. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise 11. zasedání ZO:  
pro:  8,   proti: 0,  zdržel se: 3. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Návrhovou komisi 11. zasedání ZO ve složení:  Ing. Tomáš Wunsch, paní Izabela Pavloková, pan 
Radek  Siuda.   
 
6. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 
Starosta obce: předložil  návrh  ověřovatelů  zápisu: pan Václav Zahraj, pan Radek Uher. 
Ing. Tomáš Wunsch: navrhl ověřovatele zápisu Ing. Ivo Papalu. 
Ing. Ivo Papala: poděkoval, odmítl ověřovatele zápisu. 
Hlasováno o původním návrhu ověřovatelů zápisu. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu 11. zasedání ZO: 
pro:  8,   proti: 0,  zdržel se: 3. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Ověřovatele zápisu 11. zasedání ZO:  pan Václav Zahraj, pan Radek Uher.                                                                                                                             
 

 

 



 

 
- 3 - 

 

 

7. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání  ZO. 
Starosta obce:  předložil  zprávu o kontrole plnění usnesení:  8. ZO – úkol č. 2 a 3 zůstává, 9. ZO – 
úkol č. 2 zůstává.   ostatní úkoly  byly splněny. 
 

8. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer:  přednesl  podle zápisů a usnesení  jednotlivých zasedání  
zprávu  o činnosti  rady  obce,  která  se  za období od  minulého zasedání  sešla  6x,  kompletní 
znění všech  usnesení rady obce jsou k dispozici na sekretariátu  a na internetových stránkách obce. 
Připomínky:    
Ing. Ivo Papala:  dotázal se  na výši celkového vyúčtování obecního bálu 12. 1. 
Místostarosta obce: sdělil, přes 30 tis. Kč. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se na hodinovou sazbu dohod o provedení práce: V. Křístek, Ing. M. Uhrová. 
Starosta obce: ověřil, poté sdělil, hodinová sazba  80 Kč, shodná u obou dohod. 
 
9. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ZO. 
a) Předseda výboru kontrolního pan Radek Uher: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání výboru 
kontrolního ze dne 26. 2. 2013 včetně zápisů z kontroly pokladních operací na OÚ ze dne  4. 2. 2013 
a v ZŠ a MŠ Soběšovice ze dne 7. 2. 2013,  s výsledky  „bez závad“. 
b)  Předseda výboru finančního  pan Václav Zahraj: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání  výboru 
finančního  konaného  dne  6. 3. 2013. 
 

10.  Rozpočtové opatření č. 1/2013. 
Starosta obce: požádal o přednesení materiálu č. 1 předsedu výboru finančního, pan Václav Zahraj: 
přednesl materiál č. 1:  Rozpočtové  opatření č. 1/2013, podle zákona o obcích je v pravomoci ZO 
schvalovat rozpočet obce, z tohoto důvodu je předkládáno rozpočtové opatření ke schválení zvýšení 
příjmů i výdajů.  
Připomínky nebyly podány, starosta obce přednesl návrhy na usnesení, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO  o  Rozpočtovém opatření  č.1/2013: 
pro:  10,  proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočtové   opatření   č. 1/2013:    v  příjmech    zvýšení   o  1 080 000,00 Kč,   ve  výdajích    
zvýšení  o 1 080 000,00 Kč. 
 
11.  Volba člena zastupitelstva obce pro Změnu č. 1 Územního plánu Soběšovice. 
Starosta obce:  přednesl materiál č. 2, volba člena ZO pro Změnu č. 1 ÚP Soběšovice, vzhledem 
k tomu,  že  ZO schválilo  na zasedání 12. 12. 2012  Pořízení změny č. 1 ÚP obce  je   podle  zákona 
o územním plánování a stavebním řádu nutno zvolit člena zastupitelstva pro jednání s pořizovatelem a 
zpravodatelem změny č. 1, radou obce  byl navržen  starosta obce  Ing. Karel Obluk. 
Připomínky nebyly podány, starosta obce přednesl návrh na usnesení, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu člena ZO pro změnu č. 1 ÚP obce: 
pro:  9,   proti: 1,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Pro jednání s pořizovatelem a zpracovatelem změny č. 1 Územního plánu obce Soběšovice  starostu 
Ing. Karla Obluka. 
 
12.  Nakládání s odpady.  Likvidace velkoobjemového a nebezpečného odpadu. 
Starosta obce: požádal o přednesení materiálu č. 3 místostarostu obce, Ing. Josef Majer přednesl  
materiál č. 3: Nakládání s odpady – vyhodnocení roku 2012, rozbor vychází z čísel provozu systému 
odpadů, část 1. Bilance výdajů a příjmů v tabulce přehled let 2007 – 2012, část 2. Vyhodnocení r. 
2012 a počátku r. 2013 v kritériích sběru a odvozu: dochází ke zlepšení celkového pořádku v obci, 
přesunem sběrných nádob se vyřešil nepořádek na točně, přetrvávají nepořádky v neoprávněném 
využívání nádob neplatiči z řad podnikatelů, kteří jsou povinni tříděný odpad zajistit sami, problém 
zakládání skládek v obci odklízených OÚ, svoz BRKO se osvědčil a jsou požadavky na prodloužení 
období, od letošního roku  bude spolu s nebezpečným odpadem řešen i svoz textilu, celkové řešení 
problémů vyžaduje vybudování ekonomicky výhodného sběrného dvora,  výhodnější návrhy nakládání 
s odpady včetně výpočtu nákladů jsou vítány, místostarosta obce doplnil: zvažování sběrného dvora 
přiměřeně k možnostem obce, zařízení jsou dotována prostředky z MŽP nebo vybudovat 
s víceúčelovým využitím z prostředků obce. 
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Starosta obce: požádal Ing. Ivo Papalu o přednesení jeho návrhu: Likvidace nebezpečného a 
velkoobjemového odpadu. 
Ing. Ivo Papala: má dotaz na místostarostu,k rozdílu výdajů za rok 2012 ve výši 60 tis. Kč. 
Místostarosta obce: sdělil, ovlivněno přesunem kontejnerů za budovu OÚ, nejméně 1x týdně odklízen 
nepořádek na točně. 
Ing. Ivo Papala: dotaz, zda ve vyčíslení není pochybení, přibylo separovaného odpadu, snížen 
příspěvek  EKO-KOM, součet jednotlivých položek nesedí, vychází rozdíl 44 tis. Kč. 
Místostarosta obce: sdělil, že vycházel z účetních položek. 
Starosta obce: sdělil, že ověříme, zda není chyba ve výpočtu. 
Ing. Ivo Papala: místostarosta sděloval, že musí být sběrný dvůr, je vhodné, aby byla diskuse, než 
něco schválíme, přednesl návrh: Likvidace nebezpečného a velkoobjemového odpadu, důvodová 
zpráva: v současné době má obec zajištěn sběr tohoto odpadu f-mou A.S.A  2x ročně pojízdnou 
sběrnou, systém dlouhodobě funguje a většině občanů vyhovuje, přesto  je vedením obce navrhován 
sběrný dvůr, který by údajně vyřešil i umístění kontejnerů na separovaný odpad za Novou 
Husarůvkou. Nutno sdělit, že současný systém se osvědčil, občané nebezpečný a velkoobjemový 
odpad  2x ročně odevzdají pojízdné sběrně, tento systém likvidace pojízdnou sběrnou je pro obec 
ekonomicky nejvýhodnější, ročně stojí cca 7O tis. Kč. Naproti tomu je realizace sběrného dvora 
finančně náročná, lze sice částečně realizovat dotací, ale mnohem náročnější je  jeho provoz, např. 
sousední obec Těrlicko stojí 0,5 mil. Kč ročně plus náklady na odvoz  odpadu.  Z toho vyplývá, že 
záměr sběrného dvora je nepatřičný, nechceme-li zbytečně vyhazovat statisíce, jako v případě BRKO. 
V případě potřeby sběrného dvora vhodnější uzavření dohody s obcí, která má dvůr vybudován, 
v našem případě je to obec Těrlicko. Je též nepatřičné občanům sdělit, že pouze realizací sběrného 
dvora dojde k odstranění kontejnerů na separovaný odpad (sklo, plast, papír) za Novou Husarůvkou, 
naopak by se tyto  kontejnery měly přemístit blíže k občanům na nová vhodná místa přímo v obci.  
Ing. Ivo Papala navrhuje schválit usnesení: 
a) ZO ukládá radě obce projednat stávající systém likvidace nebezpečného a velkoobjemového 
odpadu s cílem nenavrhovat realizaci sběrného dvora, ale případě vylepšit stávající systém (např. 3 
svozy). 
b) ZO ukládá radě obce navrhnout nová vhodná místa pro umístění kontejnerů na separovaný odpad, 
a na tato místa přesunout část kontejnerů umístěných za restaurací Nová Husarůvka. 
Místostarosta obce: poděkoval za přednesení, návrh Ing. Ivo Papaly si důkladně přečetl, jako 
vhodnější formulaci pro řešení připravil  protinávrh na zlepšení systému: připravit návrh na vhodné 
řešení sběru tříděného a velkoobjemového odpadu, připomněl, že v Těrlicku vše zabezpečuje 
DEPOS, u nás A.S.A. 
Starosta obce: sdělil, hovoří se pořád sběrný dvůr, naše představa je mezisklad odpadu, bouda, 
ohrazený pozemek k umístění kontejnerů, které máme na hřišti, kontejnery na tříděný odpad (sklo, 
plast, papír)  budou stále rozmístěny po obci, nezvažujeme sběrný dvůr jako v Těrlicku, se stálou 
službou, náš pracovník by byl na místě v určitý den, hodinu. 
Místostarosta obce: sdělil, že máme po obci několik míst s kontejnery na tříděný odpad, další zvážit. 
Starosta obce: sdělil, pokud se rozhodneme, vymezené místo oplotíme, zpevněná plocha, aby 
kontejnery nestály na hřišti a občan mohl i během roku odložit velkoobjemový odpad. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že pokud bude realizováno,  nádoby k odložení odpadu pro občany a provoz 
v určité době končí tak, že se to vysype před bránu, když není dohled, v Těrlicku mají non-stop. 
Místostarosta obce: sdělil, že ani v Těrlicku nejsou nepřetržitě, náš dvůr u starého úřadu byl zaplocen 
a není odpad vysypáván u plotu. 
Pan Václav Zahraj: sdělil, že pokud někdo chce, zaplatí si celý kontejner, obec není povinna za 
občana likvidovat  např. stavební odpad apod, na OÚ je pracovník, lze se přece domluvit na termínu 
k odložení menšího objemu. 
Pan Radek Uher: sdělil, v Třanovicích existuje vymezený prostor s provozem v určité hodiny, mají 
umístěnu ceduli s výzvou „nenechávejte zde ležet odpady“, kdo má trochu svědomí ji respektuje. 
Dotázal se Ing. Ivo Papaly, z čeho soudí, že současný systém vyhovuje většině občanů, on má jiné 
poznatky, dále si protiřečí, že bude blíže občanům, když namísto prostoru v obci je navrhována 
dohoda s Těrlickem, kam bude občan  muset  zajíždět. 
Ing. Ivo Papala:  sdělil, že pro separovaný odpad by se jistě někde v obci našlo další místo, než  
realizovat  za miliony  sběrný  dvůr,  pak  se  raději  domluvit  s Těrlickem. 
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Místostarosta obce: sdělil, že záměrem je vyjít občanům vstříc, když platí řádně za odpad, aby opět 
nemuseli  platit, jsou v obci místa, kde je v sezóně trvale nepořádek, obec odklízí. 
Pan I. Dominík: sdělil, že souhlasí s názorem p. V. Zahraje, obec vychází občanu vstříc již tím, že 
zapůjčuje zdarma velkoobjemový kontejner, občan zaplatí jen odvoz a úložné.  
Ing. M. Peřina: upozornil, že dva sběrné dvory vzdálené 2 km od sebe jsou nereálné. 
Starosta obce: zopakoval, že pouze tak nazýváno. 
Ing. M. Peřina: sdělil, že již v minulém ZO bylo nazváno sběrný dvůr. 
Pan I. Dominík: navrhl nazvat jinak, než sběrný dvůr. 
Ing. M. Peřina: vyzval udělat k problematice veřejnou schůzi, neřešit jen tady na ZO, tak jak BRKO, 
vhodná diskuse k tomu, i o částce, platíme 120 Kč/občan, napsat k tomuto problému do zpravodaje 
odborný článek, každý s kým hovořil si myslí, že to máme odváženo zdarma, záležitost vyžaduje  
veřejnou diskusi. 
Místostarosta obce: navrhl úkol připravit návrh na vhodné řešení sběru tříděného a VO odpadu. 
Starosta obce: sdělil, pro tříděný odpad zvážit další místa v obci, umístění VO. 
Ing. Ivo Papala podal 2 návrhy, místostarosta obce podal protinávrh, hlasováno o protinávrhu 
místostarosty. 
Výsledek hlasování členů ZO o úkolu připravit návrh vhodného řešení sběru tříděného a VO odpadu: 
pro:  8,   proti: 2,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce ukládá: 
Připravit návrh na vhodné řešení sběru tříděného a velkoobjemového odpadu. 
Starosta obce: sdělil, ač nemusí, dá hlasovat i o návrzích Ing. Ivo Papaly. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že se hlasovat již nemusí. 
 
13. Informace o investičních akcích realizovaných a připravovaných k realizaci  

v roce 2013. 
Starosta obce: přednesl materiál č. 4:  Informace o investičních akcích v roce 2013, na základě 
materiálu č. 4 z jednání ZO dne 14. 3. 2012 jsou předkládány následující informace o stavu příprav a 
realizací akcí v roce 2013: 
1. Přístavba tělocvičny ZŠ v Soběšovicích, v návaznosti na materiál č. 6 z jednání ZO dne 12. 12. 
2012 bylo na základě doporučení komise pro posouzení a hodnocení nabídek druhé výběrové řízení 
zrušeno, důvodem byl dvojí výklad při vyplňování dopravného a přesunu hmot u PSV prací, obdržené 
nabídky se staly vzájemně nehodnotitelné, s ohledem na zásady transparentnosti a rovného 
zacházení nebylo možné v ZŘ pokračovat, proto rada obce uložila dne 16. 1. 2013 vyhlásit nové 
výběrové řízení. Dne 13. 2. 2013 bylo zveřejněno Oznámení o zakázce ve Věstníku veřejných 
zakázek, na den 7. 3. 2013 byl stanoven termín na podání nabídek včetně jejich otevření, dne 18. 3. 
2013 bude zasedat  Komise pro posouzení a hodnocení nabídek, po předání Protokolu o posouzení a 
hodnocení nabídek bude s vítězným uchazečem uzavřena Smlouva o dílo, ve které bude uveden 
termín dokončení díla nejpozději   11/2013. 
2. Rekultivace nezpevněných ploch – záchytné parkoviště a chodník, v souladu se závěry 
Meziresortní komise vlády ČR bylo schváleno zahájit výběrové řízení na zhotovitele této stavby. 
V současné době je zpracována projektová dokumentace pro provádění stavby, která bude předána 
na Ministerstvo průmyslu a obchodu ke kontrole. Následně Ministerstvo financí  vyhlásí výběrové 
řízení  na zhotovitele stavby. 
3. Oprava   komunikací   vybudovaných   v rámci   realizace   vodního  díla   Žermanice – Soběšovice,  
dle harmonogramu postupu realizace projektů obcí MR Žermanické a Těrlické přehrady bude 
v Meziresortní komisi vlády ČR stanoven další termín pro vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele 
této stavby. 
4. Úprava centra obce Soběšovice,  v současné době je projektová dokumentace pro územní řízení 
včetně projednání s dotčenými orgány předána na Magistrát města Frýdku-Místku oddělení 
stavebního řádu s návrhem na vydání Rozhodnutí o povolení stavby. 
5. Stavební úpravy budovy požární zbrojnice,  v současné době je projektová dokumentace pro 
stavební povolení  včetně projednání s dotčenými orgány předána na Magistrát města Frýdku-Místku 
oddělení stavebního řádu s návrhem na vydání Rozhodnutí o povolení stavby. 
6. Rekonstrukce místní komunikace,  jedná se o rekonstrukci místní komunikace ÚKO.3 (Vrubel-
Mintěl), na par. č. 667, k.ú. Horní Soběšovice, na akci bylo vydáno Rozhodnutí – stavební povolení 
Magistrátem města Frýdku-Místku, odborem dopravy a silničního hospodářství oddělením správy 
dopravy a pozemních komunikací. 
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7. Komunální technika,  vzhledem ke stavu komunální techniky rozhodla rada obce dne 13. 2. 2013 
zabezpečit nákup nutné komunální techniky pro údržbu majetku obce, dalším zasedáním rady obce 
dne 27. 2. 2013 byla schválena kupní smlouva k nákupu malotraktoru YUKON W 5064 a vleku 1,8 t. 
ZO bere na vědomí předložené informace o investičních akcích realizovaných a připravovaných 
k realizaci v roce 2013. 
 

14.  Zařazení bodu „Dotazy a připomínky občanů“  do programů VZZO. 
Starosta obce: požádal Ing. Ivo Papalu o přednesení jím podaného materiálu, návrhu zařazení  bodu  
dotazy a připomínky občanů do programů zasedání. 
Ing. Ivo Papala: sdělil,  opakovaně  předkládá návrh k zařazení tohoto bodu na program jednání ZO, 
snad bude jednou schválen, přednesl návrh: Zařazení bodu „Dotazy a připomínky občanů“ do 
programů VZZO Soběšovice, důvodová zpráva:  bod „Dotazy, připomínky“ byl do  konce minulého 
volebního obdob součástí programů ZO, občané tak mohli v rámci veřejného zasedání vznést dotazy 
či připomínky  na členy ZO nebo vedení obce s možností zařazení do usnesení. Počátkem nového 
volebního období, příchodem nových členů ZO bylo občanům právo upřeno, tento způsob komunikace 
se nezamlouval a jako náhražka určena diskuse po zasedání bez záznamu. Zjistilo se, že občané mají 
další neřešené problémy mimo ty, které jsou na programu ZO, zasedání se natáčelo a dostalo se tak 
k většímu počtu občanů, v tom byl asi problém. Nyní, když není prováděn audio ani video záznam, 
neměl by být problém znovu bod dotazy a připomínky občanů do programů ZO zařadit, diskuse-
nediskuse po ukončení ZO je vůči občanům nedůstojná a vypovídá o vztahu mnohých zastupitelů 
k veřejnosti. 
Ing. Ivo  Papala navrhl  usnesení: ZO schvaluje úpravu Jednacího řádu ZO Soběšovice takto:  V  § 6  
Program zasedání zastupitelstva obce se přidává  odst.  č. 4, který  zní:  v  programu  každého  
veřejného  zasedání  Zastupitelstva obce  Soběšovice bude bod: Dotazy a připomínky občanů.                                                                                                           
Starosta obce: upozornil, že navrhovatel by se měl podívat na zákon o obcích, naši občané se mají 
právo vyjadřovat ke každému bodu programu, diskuse o „něčem“ nelze, zákon jasně říká, že se 
projednává to,  co je na programu zasedání ZO, občan může přijít, podat na OÚ nebo přes člena ZO, 
např. Ing. Ivo Papalu podat svůj návrh. 
Ing. M. Peřina: sdělil, že chvilku poté, co byl probrán nákup traktoru, ho napadlo, jaké příslušenství 
bylo pořízeno, nestihl se zeptat. 
Starosta obce: připomněl, že Ing. M. Peřina byl nedávno na OÚ, vzal si materiály k zakoupenému 
traktoru s vlekem mu starosta sdělil výhodnost včetně možného zakoupení příslušenství.  
Ing. M. Peřina: poděkoval. 
Pan J. Kovařík: dotázal se, zda se ZO pracovně schází před veřejným zasedáním, průběh tomu 
neodpovídá, 8 občanů hostů. 
Starosta obce: zodpověděl, že dosud se ZO vždy pracovně scházelo, tentokrát nikoliv. 
Pan Václav Zahraj: sdělil, že pondělní pracovní zasedání mělo smysl, když byl zájem projednávat, 
bohužel se stalo pravidlem, že Ing. Ivo Papala nic neříkal, diskutoval poté až na veřejném zasedání,  
teď je pravdou, že správně podal materiál členům ZO, předzastupitelstvo nemělo význam, proto bylo 
zrušeno. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, dotazy a připomínky občanů, kteří měli různé problémy, dále se neřešilo, není-li 
v zápise, musí být usnesení, pak se může něco řešit, občané odcházejí. 
Pan Václav Zahraj: sdělil, byla diskuse po zasedání, někteří zastupitelé odešli ještě před skončením 
ZO, možná proto odešli i někteří občané. 
Pan Radek Uher: dotázal se, zda Ing. Ivo Papala  zůstane na diskusi, on by s ním chtěl diskutovat. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, určitě nezůstane, není diskuse v programu ZO, to může diskutovat v hospodě. 
Starosta obce: sdělil, člen ZO Ing. Ivo Papala odcházel před skončením ZO, porušení slibu člena ZO, 
je-li nějaký problém připravte materiál k projednání, vykřikování, rušení  nepatří na program ZO. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že odcházeli před usnesením, což je shrnutí bodů, starosta napadá, že někdo 
odchází, ale byl to on a někteří zastupitelé kdo odešli a 2x zrušili ZO. 
Starosta obce: sdělil, že člen ZO má v usnesení zkontrolovat, zda je vše správně zapsáno, je to jeho 
právo, různá vykřikování, vykládání nepatří do průběhu zasedání. 
Starosta obce: dal hlasovat o návrhu zařazení  „Dotazy a připomínky občanů“ do programů VZZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu zařazení „Dotazy a připomínky občanů“ do programů VZZO:  
pro:  4,   proti: 7,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce neschvaluje: 
Návrh na zařazení bodu  „Dotazy a připomínky občanů“  do programů  VZZO. 
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15.  Návrh usnesení  zastupitelstva obce. 
Starosta obce: požádal předsedu návrhové komise Ing. Tomáše Wunsche o přednesení návrhu 
usnesení zastupitelstva obce.  
Předseda návrhové komise Ing. Tomáš Wunsch: přednesl návrh na usnesení 11. zasedání ZO. 
 

16.  Závěr.   
Starosta obce Ing. Karel Obluk v 18:40 hodin  11. veřejné  zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice 
ukončil. 
 
 
 
 
Předseda návrhové komise:  Ing. Tomáš Wunsch 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Václav Zahraj 

 
pan Radek Uher 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk               Ing. Josef Majer   
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy  
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice 
Listina přítomných hostů  
Slib člena ZO 
Rozpočtové opatření č. 1/2013 
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
 
 
Zapisovatel: Milada Guziurová 
  zaměstnanec obce 

 
 
 
 



 
 

 

USNESENÍ 

 jedenáctého  veřejného  zasedání   Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného  dne  2013-03-13 
 
I. Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí: 
1. Slib nového člena ZO. 
2. Návrh programu jednání 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
3. Návrh zapisovatele: paní Milada Guziurová.                                                            .                                                                                
4. Návrh složení  návrhové  komise  11. zasedání ZO: Ing. Tomáš Wunsch, paní Izabela Pavloková, 

pan  Radek Siuda.     
5. Návrh ověřovatelů zápisu 11. zasedání ZO: pan Václav Zahraj, pan Radek Uher.                                                                         
6. Zprávu o plnění úkolů usnesení ZO:   8. ZO – úkol č. 2 a 3 zůstává;  9. ZO – úkol č. 2 zůstává.    
7. Zprávu o činnosti rady obce  za období od minulého zasedání ZO.  
8. Zápisy výborů zastupitelstva obce: výboru kontrolního  ze dne 26. 2. 2013   a  výboru finančního 

ze dne  6. 3. 2013.                                                      
9. Rozpočtové opatření č. 1 roku 2013. 
10. Volba člena zastupitelstva obce pro Změnu č. 1 Územního plánu obce Soběšovice. 
11. Nakládání s odpady - vyhodnocení roku 2012. 
12. Likvidace nebezpečného a velkoobjemového odpadu. 
13. Předložené informace o investičních akcích realizovaných a připravovaných k realizaci v roce 

2013. 
14. Zařazení bodu „Dotazy a připomínky občanů“ do programu VZZO Soběšovice. 
15. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 

 
II. Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá: 
1. Připravit návrh na vhodné řešení sběru tříděného a velkoobjemového odpadu. 

 
III. Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje: 
1.   Složení slibu člena zastupitelstva obce:  pan Radek Siuda. 
2.   Program  11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
3.   Zapisovatele 11. zasedání ZO: paní Milada Guziurová. 
4.   Návrhovou komisi 11. zasedání ZO ve složení:  Ing. Tomáš Wunsch, paní Izabela Pavloková,  
      pan  Radek Siuda. 
5.   Ověřovatele zápisu 11. zasedání ZO: pan Václav Zahraj, pan Radek Uher.                                                                               
6.   Rozpočtové  opatření   č. 1/2013:  v  příjmech    zvýšení   o  1 080 000,00 Kč,   ve  výdajích     
      zvýšení o 1 080 000,00 Kč. 
7.   Pro jednání s pořizovatelem a zpracovatelem změny č. 1 Územního plánu obce Soběšovice  
      starostu Ing. Karla Obluka. 
 
IV. Zastupitelstvo obce Soběšovice neschvaluje: 
1.   Návrh na zařazení bodu „Dotazy a připomínky občanů“ do programů  VZZO. 
2.   Úpravu Jednacího řádu ZO Soběšovice takto:  V  § 6  Program zasedání zastupitelstva obce se  
      přidává  odst.  č. 4, který  zní:  v  programu  každého  veřejného  zasedání  Zastupitelstva obce   
      Soběšovice bude bod: Dotazy a připomínky občanů.                                                                                                           

 
      
                                                  

Předseda návrhové komise:  Ing. Tomáš Wunsch 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Václav Zahraj 

 
pan Radek Uher                       

 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk                Ing. Josef  Majer 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


